
             
REPUBLIKA HRVATSKA 
OSNOVNA ŠKOLA „KARDINAL 
ALOJZIJE STEPINAC“ KRAŠIĆ 
KRAŠIĆ BB, KRAŠIĆ 
KLASA: 600-04/24-03/12 
URBROJ: 238-15-42-01-24-2 
KRAŠIĆ, 07.10.2024. godine                                           

 
Zaključak 

sa 47. sjednice Školskog odbora Osnovne škole „Kardinal Alojzije Stepinac“ Krašić, 
 održane 07.10.2024. u 16:00 sati 

 
Nazočni: Marko Novački , Janko Knežević, Maja Štajcer, Josip Petković Fajnik , Josip Špoljar i Suzana 
Malezija 
Nenazočni: Klementina Stepinac (opravdala izostanak) 
Ostale osobe nazočne sjednici:  Vesna Zorić, ravnateljica 

Katarina Tandarić, tajnica 
                                                  
Dnevni red:  

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 46. sjednice Školskog odbora – Marko Novački, predsjednik Školskog 
odbora  

2. Godišnje izvješće o radu škole za školsku godinu 2023./2024.– Vesna Zorić, ravnateljica 
3. Prijedlog Školskog kurikuluma za školsku godinu 2024./2025. – Vesna Zorić, ravnateljica 
4. Prijedlog Godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 2024./2025. – Vesna Zorić, 

ravnateljica 
5. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o kućnom redu  – Vesna Zorić, ravnateljica 

6. Cijena najma školske sportske dvorane – Vesna Zorić, ravnateljica 

7. Zasnivanje radnog odnosa – pomoćnik u nastavi, 5 izvršitelja – Vesna Zorić, ravnateljica 

8. Informacije, pitanja i prijedlozi 
 

Članovi Školskog odbora prihvatili su predloženi dnevni red. 
 

Ad.1) Članovi Školskog odbora prihvatili su Zapisnik sa 46. sjednice Školskog odbora.    
 
Ad.2) Članovi Školskog odbora primili su na znanje Izvješće o radu škole za školsku godinu 

2023./2024.            

Ad.3) Članovi školskog odbora donijeli su Školski kurikulum za školsku godinu 2024./2025. 

Ad.4) Članovi školskog odbora donijeli su Godišnji plan i programa rada škole za školsku godinu 

2024./2025. 

Ad.5) Članovi školskog odbora donijeli su Odluku o izmjeni Odluke o kućnom redu. 



Ad.6) Članovi školskog odbora donijeli su Cjenik zakupa poslovnog prostora. 

Ad.7) Članovi Školskog odbora primili su na znanje sklapanje ugovora o radu s pet pomoćnica u nastavi na 

određeno vrijeme i to s Ines Matoš na 34 sati tjedno, Mirjanom Matoš na 34 sati tjedno, Zrinkom Stanić 

32 sata tjedno, Vericom Jurčić na 37,5 sati tjedno te Elizabetom Barković na 40 sati tjedno. 

Ad.8) Ravnateljica je obavijestila članove o potrebi održavanja nove sjednice Školskog odbora u toku 

idućeg tjedna. Drugih informacija, pitanja I prijedloga nije bilo. 

 
Sjednica je završila u 17:10 sati. 
 
   Zapisničar:                   Predsjednik  Školskog odbora: 
Katarina Tandarić       Marko Novački 
 

 

 

 

 


